
Kågeälvens nedre FvO´s styrelseberättelse 2015 
 

Styrelsen har under året bestått av: 

Ordf. Dick Boström  Rickard Jonsson Ingvar Bohman  David Bystedt 

Sek. Thomas Johansson  Jan Sundkvist   Jörgen Boström 

Kass. Mattias Ladås  Tommy Eriksson  Leif Mikaelsson 

Markus Enmark  Mikael Hogby  Lars Östensson 

 

Under året har det i Kågeälvens nedre fiskevårdsområdes regi medverkats och genomförts: 

 

 Aktivt arbetat i organisationen Östersjölaxälvar i Samverkan och Stiftelsen för Östersjölaxen och 

därigenom medverkat i en rad referensgrupper och skrivelser till beslutsfattarna i laxfrågan samt i TV 

och tidningar.  

 Hållit 8 föreläsningar runt om i landet om laxförvaltning. 

 Aktivt deltagit med en styrelseplats i Vattenrådet (VRO7). 

 Arrenderat vatten samt ersatt yrkesfiskare för att begränsa sitt fiske i anslutning till Kågeälven. 

 Bedrivit tillsyn och informationsspridning av gällande bestämmelser inom Skellefteå kommuns 

kuststräcka. I Kågefjärden gjordes 24 bevakningstillfällen. Totalt 63 nät observerades. 9 av dessa var 

felaktiga, 14 %, som ledde till att anmälan gjordes. 

 Utskick om våra aktiviteter till samtliga hushåll inom Kågedalen, 2 800 ex. 

 Bedrivit organiserad tillsyn i Kågeälven. 

 Elfiske på uppdrag av Länsstyrelsen i Kågeälven samt i Kågeälvens biflöden i egen regi. 

 Kräftpremiär i Kågeälven hölls den 21/8 2015. 

 Underhåll av vägar och röjning längs älven. 

 Medverkat i två filmproduktioner om situationen för våra vilda lax och öringbestånd. 

 Flugbindning för alla som vill komma i Holmforsgården varje onsdag under vinter och vår. 

 

 

Styrelsen har under året haft 2 sammanträde utöver ordinarie fiskestämma. 

 

26/2  FvO Årsmöte 

8/3  Östersjölaxälvar i Samverkans (ÖiS) årsmöte. 

9 - 10/3 Förvaltningsmöte Luleå med HaV, SLU och Länsstyrelsen. 

12/3  Möte båtklubben om ombyggnad av småbåtshamnen. 

16/3  Förvaltningsmöte Skellefteå med HaV, SLU och Lst. 

18/3  VrO 7 Årsmöte  

29/3  Föreläst på Sävaråns årsmöte om Kågeälven och ÖiS. 

30/3  Möte med kommunen om förvaltning. 

13/4  FvO möte med tillsynsmännen. 

16/4  VrO 7 möte. 

2/5  Avtal klart om ytterligare begränsning av fiske med fast redskap i anslutning till 

  Kågeälven.  

18 – 20/5 Möten på SLU, Stiftelsen, HaV (Rådgivande gruppen fiske och fisketurism). 

21/5  FvO styrelsemöte. 

22/5  Fiskmärkningsutbildning i Umeå på SLU (Rikard och Thomas). 

1/6  Grusning av Pell-Ant vägen i Ersmark. 

8 – 17/6 Konferens med Waterkeeper Allianse i Boulder, Colorado genom ÖiS. 

17/6  Intervju med Financial Times, Sebastian Hope vid Lillforsnacken i Kusmark. 

20 – 23/6 Filmning med Martin Falklind för Stiftelsen för Östersjölaxen. 

3/8  Möte med Länsstyrelsen Umeå. 

17 – 20/8 Föreläst i Umeå i närvaro av H.M. Konungen. 

29/8  Föreläst vid VrO 7 exkursion längs Åbyälven. 

30 - 31/8 Avsynat med Ecom den nya vägtrumman i Martinsbäcken. 

1/9  Förvaltningsmöte Överkalix med HaV, SLU och Lst. 

2/9  Möte med Länsstyrelsen Umeå. 

3 – 4/9  ELF Kåge (Rikard och Thomas). 

6/9  Arbetat i Strå. 

http://www.ft.com/


7 – 8/9  ELF Kåge och biflöden (Rikard och Thomas). 

16 – 17/9 Föreläst i Mörrum i närvaro av H.M. Konungen och Landsbygdsministern. 

21 – 22/9 Invigning av Stiftelsen för Östersjölaxen i närvaro av H.M. Konungen. 

27/9  Föreläst för Kågeälvens övre FvO. 

28/9  Filmat med Johan Granstrand om återställningsarbeten och förvaltning i en film 

  finansierad av Skellefteå kommun. 

6/10  Stiftelsen styrelsemöte i Stockholm och konferens på Kungliga Skogs och 

  Lantbruksakademin (KSLA) om förvaltning av våra vilda lax och öringbestånd. 

19/10  Möte med kommunen och Kågedalens föreningar. 

26/9  Möte med Länsstyrelsen Umeå. 

29 - 30/10 Föreläst i Oslo på Vildlaxauktionen. 

5 – 6/11 Medverkan vid Flyfishers Club of Londons årliga middag. 

1 – 2/12 Förvaltningsmöte Stockholm med HaV, SLU och Lst. 

5/12  Rekat vandringshinder åt Trafikverket i Lillbäcken, biflöde till Häbbersbäcken. 

10 – 11/12 Möte i Jokkmokk om turismutveckling i våra laxälvar.  

14/12  Möte Fiskerådet Skellefteå. 

12 – 13/1 Möten i Stockholm, Livsmedelsverket, Älvräddarna, Riksdagen och Sveaskog. 

17/1  Styrelsemöte FvO 

 

 

Samanställning av tätheter av lax och öring i Kågeälven och dess biflöden. 

 
 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Tarsmyrbäcken Öring per 100 m

2
 

2007  2,93 

2008  10,24 

2009  3,72 

2010  3,35 

2011  3,49 

2012  8,30 

2013  18,41 

2015  30,00 

Martinsbäcken  Öring per 100 m
2
 

2007  2,07 

2008  4,88 

2009  21,46 

2010  11,68 

2011  3,38 

2012  Inget fiske 

2013  7,95 

2015  25,57 

Lillträskbäcken Öring per 100 m
2
 

2006  5,0 

2007  8,45 

2008  5,58 

2009  2,25 

2010  2,12 

2011  0,78 

2012  5,32 

2013  3,81 

2015  0,72 

Djupbäcken  Öring per 100 m
2
 

2008  14,02 

2009  12,43 

2010  4,46 

2011  4,20 

2012  Inget fiske 

2013  40,11 

2015  19,43 

Kågeälven  Öring per 100 m
2 

Lax per 100 m
2
 

2006  3,37  41,95 

2007  2,59  8,51 

2008  1,35  5,59 

2009  1,39  9,90 

2010  0,62  7,04 

2011  1,31  5,32 

2012  2,35  21,62 

2013  1,79  19,28 

2014  5,0  26,0 

2015  3,68  27,85 


